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Geachte mevrouw Westerveld, 

Op 13 september jl. heeft u ons op grond van artikel 39 van het Reglement van Orde vragen 
gesteld over energiebesparing bij sportverenigingen. Dit naar aanleiding van de nieuwe 
subsidieregeling ‘Energiebesparing en duurzame energie sportaccommodaties’ en de 
aanbevelingen uit het onderzoek ‘Verduurzamen sportverenigingen’. In deze brief beantwoorden 
wij uw vragen. 

1. Wat is er gebeurd met de aanbevelingen uit het eindrapport van het onderzoek
'Verduurzamen sportverenigingen'? Zijn er bijvoorbeeld plannen om zonnepanelen op
daken van sportverenigingen te leggen? Zo niet, is de gemeente bereid om de regie te
nemen en met de sportverenigingen te kijken naar de mogelijkheden?

Verschillende sportverenigingen hebben interesse getoond in het leggen van zonnepanelen op 
hun dak. Dit vraagt echter een hoge investering. We werken daarom aan een stimuleringslening 
voor sportverenigingen, die dit najaar van kracht wordt. In combinatie met de subsidieregeling van 
het Rijk, waarbij sportverenigingen tot 30% subsidie kunnen krijgen, maken we het voor 
sportverenigingen aantrekkelijk om bijvoorbeeld zonnepanelen te leggen of energiebesparende 
maatregelen te nemen. We gaan de sportverenigingen hierover actief benaderen en bieden 
ondersteuning en advies aan. 

2. Zijn tussen april 2014 en nu energiescans bij voetbalverenigingen uitgevoerd zoals de
onderzoekers van het rapport 'Verduurzamen sportverenigingen'
aanbevelen?

Ja, er zijn extra energiescans uitgevoerd bij 8 voetbalverenigingen en 1 tennisvereniging 

3. Bent u op de hoogte van de regeling 'Energiebesparing en duurzame energie
sportaccommodaties'?

Ja, daarvan zijn wij op de hoogte. 
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4. Bent u het met ons eens dat deze subsidieregeling kansen biedt aan Nijmeegse  

sportverenigingen, ook op financieel gebied?  
 
Ja, dat zijn wij met u eens. 
 

5. Zijn er Nijmeegse verenigingen die gebruik willen maken van deze subsidiemogelijkheid?  
 
We hebben met (vertegenwoordigers van) verenigingen gesproken en er is interesse. Zowel in de 
subsidie als in de lening als in de verdere ondersteuning.  
 

6. Voert de gemeente Nijmegen actief beleid om sportverenigingen te wijzen op deze 
regeling? Zo ja, op welke manier. Zo nee, waarom niet?  

 
Ja. Alle verenigingen met een eigen accommodatie hebben van ons een mail gekregen met 
informatie over de subsidieregeling en de stimuleringslening. 
 

7. Is de gemeente voornemens om sportverenigingen te ondersteunen in het doen van een 
aanvraag? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet?  

 
Ja. Het adviesbureau MVO met LeV gaat de verenigingen ondersteunen bij de aanvraag. De 
verenigingen kunnen kosteloos gebruik maken van deze ondersteuning. 
 

8. Wilt u een informatiebijeenkomst over dit thema organiseren waardoor sportverenigingen 
op de hoogte worden gebracht van alle mogelijkheden om hun sportclub te 
verduurzamen en daarmee de energierekening terug te brengen?  

 

We hebben gekozen voor een individuele aanpak op maat. We verwachten de verenigingen 

hiermee beter van dienst te kunnen zijn. Mocht er bij de verenigingen behoefte zijn aan een 

gezamenlijke informatiebijeenkomst, dan zijn we bereid om die te organiseren. 

 

9. Is het een optie om in de toekomst bij de beoordeling van de aanvraag van een 

sportsubsidie het criterium `duurzaamheid' (i.c. energiegebruik) te betrekken? 

 

Om Nijmegen in 2045 energieneutraal te krijgen, hebben we de hele stad nodig, waaronder onze 

sportverenigingen. Wij denken op dit moment de grootste stappen te maken door verenigingen 

met een eigen accommodatie actief te stimuleren en te ondersteunen om 

duurzaamheidsmaatregelen te nemen. Op korte termijn zien wij geen mogelijkheid om 

‘duurzaamheid’ als criterium toe te voegen aan het afwegingskader voor 

sportstimuleringssubsidies.  
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Met het recent afgesloten partnership met de Stichting Zevenheuvelenloop geven we het thema 

duurzaamheid een impuls bij sportverenigingen en sportevenementen. In het beleidsplan Sport 

en Bewegen 2017 e.v. kan het thema duurzaamheid mogelijk een nadere uitwerking krijgen. 

 

Hoogachtend, 

college van Burgemeester en Wethouders van Nijmegen, 

 

De Burgemeester, De Gemeentesecretaris, 

 

 

 

 

drs. H.M.F. Bruls drs. B. van der Ploeg 

 

 


